
80.VI.2 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny przypomniał, że zgłaszał już, że przy ulicy Marii Dąbrowskiej stoją suche drzewa, 

suche od kilku lat. Zaproponował, że mieszkańcy zetną je społecznie, tylko „papier” żeby był, 

że je można ściąć, że one są faktycznie suche, bo do tego trzeba eksperta – bo zwykły 

człowiek nie może ocenić, że skoro drzewo od trzech lat jest suche to znaczy, że już zawsze 

będzie suche. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk



